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Latvijas Triatlona federācija, Vienotais Reģ. Nr. 40008024242, 

Ganību dambis 25d, Rīga, LV-1005 , Latvija, Tālr. +371 29217980 
 

Valdes sēdes 

PROTOKOLS 

Rīgā 

2014.gada 12.novembrī Nr.9/2014 

 Biedrības Latvijas Triatlona Federācija (turpmāk tekstā – “LTF”) valdes sēdeGanību 

dambis 25dRīgā. 

 

Valdes sēdē piedalās: 

1. LTF prezidents Vilnis PRIEDĪTIS; 

2. Valdes locekļi: 

2.1. Raivis Veinbergs; 

2.2. Ingvars Ivanovs; 

2.3. Ainārs Veģeris; 

2.4. Kārlis Kalniņš; 

2.5. Anatolijs Levša; 

2.6. Anna Šteinere; 

2.7. Māris Babris; 

2.8. Arvīds Zariņš. 

3. protokolē - ģenerālsekretārs Kārlis Kalniņš. 

4. Pieaicinātās personas – Liene Trokša 

Darba kārtībā:  

1. Iepazīšanās ar aktuālo LTF finansiālo situāciju.  

2. Rīgas triatlons 2015 statusa apspriešana un organizatorisko iespēju apspriešana. 

3. 2015.gada sacensību kalendāra apstiprināšana. 

4. LK nolikuma apstiprināšana. 

5. Latvijas izlases atlases kritēriju apstiprināšana. 

6. Sezonas noslēguma pasākums. 

7. Dažādi. 

 

1. Pirmais dienas kārtības jautājums:  Iepazīšanās ar aktuālo LTF finansiālo situāciju.  

V.Priedītis uzsvēra, ka sezona tuvojas noslēgumam un papildus Rīgas triatlona 

neapmaksātajiem rēķiniem (parāds par Rīgas triatlonu sastāda 12 000.- EUR) vēl ir jāpamaksā 

Igaunijā rīkotā LČ garā distance (1/2) Valkā/Valgā. Nopirktas biļetes Baibai Mednei un Sindijai 

Veinbergai dalībai  ITU treneru kursos Rumānijā. 
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V.Priedītis aicināja valdes locekļus aktīvāk turpināt uzrunāt uzņēmējus par iespējām 

sniegt finansiālu atbalstu LTF saņemot nodokļu atlaides atbilstoši Latvijas likumdošanai. 

Valde apstiprināja līdzšinējo 2014. gada budžeta izpildi.  

2. Otrais dienas kārtības jautājums: Rīgas triatlons 2015 statusa apspriešana un 

organizatorisko iespēju apspriešana. 

 Vēlreiz valdes locekļiem tika sniegta ieņēmumu izdevumu tāme par Rīgas Triatlona 

2014 sacensībām. Lēmums par sacensību formātu tiks pieņemts ETU valdes sēdē 10.oktobrī. 

Tomēr V.Priedītis uzsvēra, ka šogad neizdevās piesaistīt atbilstošu finansējumu un arī 

dalībnieku skaits nebija pietiekošs. Iespējams uz 2015.gadu situācijai vajadzētu uzlaboties gan 

ar dalībniekiem no citām valstīm, gan arī ar finansiālo atbalstu no valsts institūcijām. 

Nemainīga paliek finansējuma summa 70 000, - EUR apmērā, kas jāspēj atrast, lai noorganizētu 

ETU kausu..  

 Visi valdes locekļi atbalstīja V.Priedīša priekšlikumu. 

3. Trešais dienas kārtības jautājums:  2015.gada sacensību kalendāra apstiprināšana. 

 K.Kalniņš prezentēja kalendāru, kas tika apkopots no iesniegtajiem priekšlikumiem no 

sacensību organizatoriem.  

1. 19.04.2015 Akvatlonā Jelgava (PiramidaClub) 

2. 25.04.2015 Latvijas čempionāts (LČ) akvatlonā Daugavpils (DTC Jaunība) 

3. 03.05.2015 Kross duatlons Sigulda (A2) 

4. 10.05.2015 Akvatlons LK Rīga (PiramidaClub) 

5. 24.05.2015 Baseina triatlons Daugavpils (DTC Jaunība) 

6. 31.05.2015 Latvijas čempionāts supersprints Dobele (REIR Dobele) 

7. 14.06.2015 Valka/Valga garā distance LČ 

8. 28.06.2015 Vaidavas triatlons (Sportlat) LČ Olimpiskā distance 

9. 03.07.2015 Latvijas Jaunatnes olimpiāde Vaidava (LTF) 

10. 19.07.2015 Krostriatlons atpūtas komplekss Mežezers LČ (MySport) 

11. 09.08.2015 Rīgas triatlona/ ETU SprintTriathlonEuropean (LTF; Sportlat) 

12. 16.08.2015 Būšnieku ezers Sprints LČ (Ventspils triatlona klubs) 

13. 22.08.2015 Krosstriatlons Jēkabpils  

14. 27.09.2015 LČ duatlons Daugavpils (DTC Jaunība) 

  

 Visi valdes locekļi atbalstīja šāda kalendāra iekļaušanu Latvijas Kausa izcīņa 2015.gadā. 

 

Par LTF atbalstu sacensību rīkotājiem tiks lemts nākamajā valdes sēdē 2015.gada janvārī, kad 

būs skaidrība par pieejamajiem finansu līdzekļiem. 

4. Ceturtais  dienas kārtības jautājums:  LK nolikuma apstiprināšana. 

Pamatojoties uz sacensību kalendāra apstiprināšanu tika nolemts LK ieskaitē ņemt vērā 

septiņas sacensības. Par cik tika nolemts samazināt punktus radniecīgajiem sporta veidiem 

(akvatloniem, duatloniem) tad tika nolemts nenoteikt atsevišķi cik jābūt triatloniem ieskaitē un 

cik citām sacensībām. Minimālais LK posmu skaits ir trīs no kuriem vismaz divi ir triatloni. 

 Visi valdes locekļi balsoja par šāda LK nolikuma apstiprināšanu. 
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5. Piektais dienas kārtības jautājums:  Latvijas izlases atlases kritēriju apstiprināšana. 

Pirms valdes sēdes tika izsūtīti Latvijas triatlona izlases divu variantu kritēriji, lai saņemtu LTF 

atbalstu: 

1. Dalībai ETU, ITU čempionātos un kausa posmos 

Grupa/Distance 

Peldēšana 

800m 

Skriešana 

5000m 

mm:ss mm:ss 

Vīrieši 

Junior 9:30 17:50 

U23 9:20 17:10 

Elite 9:10 16:30 

Sievietes 

Juniores 10:40 19:50 

U23 10:20 19:20 

Elite 10:00 18:50 

Grupa/Distance 

Peldēšana 

400m 

Skriešana 

3000m 

mm:ss mm:ss 

Jaunieši 5:00 10:30 

Jaunietes 5:30 11:45 

 

2. Dalībai LTF rīkotajās nometnēs 

Grupa/Distance 

Peldēšana 

800m 

Skriešana 

5000m 

mm:ss mm:ss 

Vīrieši 

Junior 9:40 18:20 

U23 9:30 17:40 

Elite 9:20 17:00 

Sievietes 

Juniores 11:00 20:20 

U23 10:40 19:50 

Elite 10:20 19:20 

Grupa/Distance 

Peldēšana 

400m 

Skriešana 

3000m 

mm:ss mm:ss 

Jaunieši 5:10 10:45 

Jaunietes 5:40 12:00 

 

Pēc diskusijām kurās iesaistījās A.Levša, R.Veinbergs, M.Babris, A.Šteinere, K.Kalniņš, 

A.Veģeris tika nolemts apstiprināt šos kritērijus un noteikt nākamajā valdes sēdē datumu kad 

sportisti tiks aicināti pildīt šos normatīvus februāra mēnesī Rīgā. Tāpat tika nolemts, ka tiks 

noteikti labākie sportisti Latvijā arī neskatoties uz normatīvu neizpildi, bet rēķinot % no 

uzrādītajiem rezultātiem. Tika nolemts arī atbalstīt gados jaunākus sportistus, kas nav 

sasnieguši noteikto vecumu, bet normatīvus var izpildīt. Par šo atbalstu jauniešiem valde var 

lemt atsevišķi piešķirot piem. finansējumu Baltijas kausa sacensībās, formas tērpus u.c. 

6. sestais dienas kārtības jautājums:  Sezonas noslēguma pasākums. 
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 V.Priedītis aicināja valdes locekļus piedalīties gada noslēguma pasākumā, kas notiks 

12.11.2015 Ganību dambī 25d, Rīgā. LTF sagatavos galdus un sēdvietas līdz 100 cilvēkiem, kā 

arī notiks Antidopinga seminārs tieši pirms pasākuma. 

 

Nākamās valdes sēdes datums tiks noteikt vēlāk, bet tā tiek plānota 2015.gada janvāra mēnesī. 

 

Šis protokols ir sastādīts vienā eksemplārā, latviešu valodā uz 3 (trijām) lapām. 

 

Paraksti:   Paraksts   Vilnis PRIEDĪTIS 

    ParakstsKārlis KALNIŅŠ 

 


